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Protokół Nr XVII/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 28 grudnia 2007 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok – podjęcie uchwały.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie uruchomienia procedury utworzenia wspólnie z innymi podmiotami 
   Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania
- w sprawie zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
   alkoholowych na 2007 rok
- w sprawie zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki
- w sprawie górnych stawek opłat za odbiór nieczystości stałych.
- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w planie miejscowym
   zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
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11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
13.Szajnoga Marek
14.Tukiendorf Edward
15.Wrotniak Mieczysław

 

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XVII  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Sitno 
Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 
Panią Marię Lichotę,  Zastępcę Skarbnika Gminy Panią  Jolantę Hryciuk,  sołtysów 
z  terenu  Gminy  oraz  Dyrektora  Zakładu  Gazowniczego  w  Sandomierzu  Pana 
Franciszka  Kijowskiego.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 14°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  proponując 
jednocześnie, by w pierwszej kolejności udzieli głosu Panu Kijowskiemu.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Następnie  głos  zabrał  Dyrektor  Zakładu  Gazowniczego  Pan  Franciszek  Kijowski 
poruszając  sprawę  budowy  gazociągu  Zamość  –  Werbkowice,  który  będzie 
przebiegał przez teren Gminy Sitno. Zakładowi Gazowniczemu zależy na szybkiej 
budowie tego gazociągu.  Od 1 km sieci  Zakład płaci  Gminie 20.000,-zł  podatku. 
W  2000  r.  był  zatwierdzany  plan  zagospodarowania  przestrzennego.  Ustalono 
przebieg trasy przez poletka ODR w Sitnie (było oświadczenie ODR w tej sprawie). 
Teraz nowy właściciel gruntów Pan Gil chce zmienić przebieg trasy sieci. Zmiany 
w  planie  zagospodarowania  przestrzennego  potrwają  min.  rok  a  dla  Zakładu 
Gazowniczego to bardzo długo. Dlatego jest apel do Rady Gminy, by pozostawić 
przebieg  trasy  gazowej  w obecnym stanie.  Przez  teren  Gminy  będzie  przebiegać 
13 km gazociągu co da kwotę 260.000,-zł podatku rocznie.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał jakie są działania ze strony Pana Janusza Gila.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że 19 grudnia odbyło się spotkanie, w którym uczestniczył 
m.in. Pan Janusz Gil. Jest kilka innych zmian w planie. Gmina nie może blokować 
rozwoju  gospodarczego.  W chwili  obecnej  będzie  bardzo  trudno  podjąć  decyzję. 
Bardzo  trudno  będzie  odmówić  tych  zmian  w  planie  zagospodarowania  jak  je 
sfinansuje inwestor. Jednakże Pan Gil musi zadeklarować sfinansowanie tych zmian.
Pan Wójt  dodał,  że  Pan Gil  miał  się  zgłosić na sesję  ale tego nie  zrobił.  Trzeba 
poczekać na deklarację ze strony Pana Gila w sprawie zapłaty za sporządzenie zmian 
w planie. Na dzisiejszej sesji nie podejmie się decyzji w ww. sprawie.

Ad. 4
Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2007 r. - podjęcie uchwały

   Skarbnik Gminy Pani Maria Lichota przekazała Państwu Radnym projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok. 
Następnie Pani Skarbnik przedstawiła proponowane zmiany.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dyskusję i zadawanie pytań.
Pan Andrzej Juszczak zapytał o sprawę Gospodarstwa Pomocniczego.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że do chwili obecnej nie ma rozliczenia G.P.
Pan Sekretarz dodał, że dyskutowano o tej sprawie na spotkaniu 19 grudnia b.r. - to 
jest rozliczenie dotacji z lat 2005 – 2007. Z tego tytułu G.P. Zwróci część środków 
Gminie.  Jeżeli  tego  się  nie  dokona  to  trzeba  będzie  się  zastanowić  nad dalszym 
funkcjonowaniem Gospodarstwa. 
Następnie  Pan  Sekretarz  poinformował,  że  uchylona  została  uchwała  w  sprawie 
opłaty za śmieci – ma być ustalona kwota za 1 m³ śmieci rocznie.
Uchylona została także opłata abonamentowa za wodę. Reszta stawek pozostała.
Inne Gminy odstąpiły do tematu śmieci – przejęło to PGK. Tylko mieszkańcy płacą 
15,-zł/miesięcznie od posesji.
To co jest ujęte w budżecie Gminy dla Gospodarstwa Pomocniczego to jest zaliczka, 
a oprócz tego są jeszcze dotacje przedmiotowe do 1m³ wody i śmieci.
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Pan  Marek  Biłant  poinformował,  że  płaci  obecnie  za  śmieci  15,-zł/miesięcznie 
a od stycznia 2008 będzie płacił 30,-zł.
Pan Sekretarz dodał, że PGK podniosło ceny o 57,7 % i trzeba robić wszystko, żeby 
śmieci zabieranych przez PGK było jak najmniej. Dlatego trzeba zapisać w budżecie 
na 2008 rok z rezerwy kwotę 10.000,-zł na używaną przyczepę do zwózki śmieci 
oraz 15.000,-zł na sieć kanalizacyjną w Jarosławcu.
Pan  Andrzej  Juszczak  stwierdził,  że  na  ostatniej  sesji  Sekretarz  obiecał,  że  na 
spotkanie 19 grudnia będzie rozliczony budżet Gospodarstwa – a tego nie było.
Dzisiaj jest proponowana kolejna zmiana a budżetu G.P. dalej nie ma.
Miało  być  przedstawione  rozliczenie  2007  r..  Czy  wcześniejsze  lata  nie  były 
rozliczane skoro teraz się wraca do lat 2005 – 2007.
Trzeba cofnąć dotację albo przekazać ją warunkowo i czekać na rozliczenie.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował,  by  poprosić  na  sesję  Kierownika 
i Księgową Gospodarstwa Pomocniczego.
Pan Sekretarz stwierdził, że jeżeli teraz nie przekaże się G.P. tych 39.000,-zł to trzeba 
będzie zmienić nośniki kosztów gdyż robotnicy pracują za 6,-zł/godz.
Na  spotkaniu  19  grudnia  było  to  konsultowane.  To  rozliczenie  wykonał 
rzeczoznawca. Jeżeli będzie taka decyzja Rady Gminy to od 1 stycznia trzeba będzie 
zmienić formę organizacyjną Gospodarstwa – albo jako jednostka budżetowa, albo 
spółka handlowa albo wydzierżawienie mienia komunalnego osobie fizycznej.
Może lepszym rozwiązaniem byłoby powołanie Komisji do zbadania funkcjonowania 
Gospodarstwa.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  niepotrzebnie  się  wywołuje  taką  atmosferę.  Były 
przedstawione  informacje  19  grudnia  a  dzisiaj  jest  dyskusja.  Jeżeli  prowadzenie 
gospodarki śmieciowej by przejęło PGK to by to kosztowało 280.000,-zł. Czy będzie 
funkcjonowało Gospodarstwo czy nie to i tak Gmina musi te sprawy nadzorować.
Ponadto Gospodarstwo wykonuje inne prace dosyć tanio – np. chodnik w Wielączy 
wyniósł ok. 250,-zł/m² a w Gminie Sitno wynosi do 100,-zł/m². 
Drobnych prac budowlanych firmy nie chcą realizować. 
W Gospodarstwie Pomocniczym pracują mieszkańcy naszej gminy.
Następnie  Pan  Wójt  poinformował  o  kursie  prawa  jazdy  na  samochody  ciężkie, 
organizowanym przez Regionalny Ośrodek EFS w Zamościu (potrzebują 10 – 15 
osób chętnych na taki kurs).
Pan Sekretarz dodał, odnośnie funkcjonowania G.P., że gdyby nie Gospodarstwo to 
na wykorzystanie kwoty 38.000,-zł z GDDKiA trzeba byłoby organizować przetarg. 
Trzeba byłoby ogłaszać również przetarg na wodociąg w Kol. Sitno.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował,  by  przyjąć  te  39.000,-zł  dla 
Gospodarstwa Pomocniczego a w przyszłości dokładniej to analizować.
Pan Sekretarz wyjaśnił,  że z tej  kwoty Gospodarstwo odda 27.000,-zł dla Gminy. 
Było to już raz przegłosowywane na spotkaniu 19 grudnia b.r.
Pan Andrzej Juszczak zauważył, że Sekretarz obiecał na 19 grudnia rozliczenie G.P. 
a tego rozliczenia nie ma do dziś.
Pan Sekretarz stwierdził, że rozliczenie będzie gotowe po 31 grudnia b.r.
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Następnie głos zabrała księgowa G.P. Pani Jadwiga Car przedstawiając rozliczenie, 
z którego wynikła kwota 39.000,-zł dla Gospodarstwa.
Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał  gdzie  jest  rozliczenie  dotacji  130.000,-zł  –  ilości 
metrów sześciennych wody, śmieci, kosztów – skąd się wzięła ta różnica.
Ponadto Pan Juszczak zapytał dlaczego dopiero teraz rozlicza się lata 2005 i 2006.
Pani  Jadwiga  Car  stwierdziła,  że  po  zakończeniu  każdego  roku  budżetowego 
przekazywała rozliczenie sprawozdania i dotacji.
Pan Wójt wyjaśnił, że przez cały czas były naciski, żeby Gospodarstwo Pomocnicze 
samo się finansowało. Od 2001 r.  różne sprawy były odsuwane. W tym roku jest 
lepsza sytuacja finansowa Gminy i dlatego chce się tą sprawę rozliczyć.
Pan Sekretarz dodał, że w ubiegłych latach Gospodarstwo miało mnóstwo należności 
u  mieszkańców.  Gdyby  te  należności  zostały  wyrównane  to  nie  trzeba  byłoby 
pomocy. Ale trudno jest składać wnioski do sądu np. za wodę.
Pan Wójt przypomniał jakie były trudności z przejęciem mienia Zakładu Rolnego 
w Jarosławcu w 2001 r.  
Pan  Janusz  Brzozowski  zaproponował  warunkowe  przekazanie  tych  środków dla 
Gospodarstwa z zastrzeżeniem, że w I półroczu 2008 r. będzie przekazane Radzie 
Gminy  szczegółowe rozliczenie.  Ponadto  Pan  Brzozowski  stwierdził,  że  wszyscy 
mieszkańcy gminy powinni założyć sobie wodomierze i dostawać dotację do wody.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  Pana  Mieczysława  Wrotniaka 
o odczytanie Uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok (Nr XVII/97/07).
W głosowaniu jawnym uchwała ta została przyjęta jednogłośnie.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał czy Gospodarstwo Pomocnicze jest płatnikiem podatku 
VAT, gdyż jeżeli jest płatnikiem to Gmina mogłaby część VAT-u odzyskać kupując 
sprzęt na Gospodarstwo.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  Gospodarstwo jest  płatnikiem VAT-u  ale  ten  podatek 
można odliczyć od niewielu wydatków, np. od energii.
Ponadto Pan Sekretarz dodał, że dobrze się stało, że zakupiono ciągnik w 2007 r. 
gdyż w 2008 roku byłyby trudności z jego zarejestrowaniem.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 5
   Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy

Wójt Gminy Sitno Pan dr inż. Kajetan Protas przedstawił sprawozdanie z działalności 
w 2007 roku i złożył podziękowania zebranym za realizację budżetu Gminy Sitno.
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Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat przedstawił informacje dotyczące:
– konsultacji  dotyczących  przebiegu  drogi  ekspresowej  przez  miejscowość 

Jarosławiec,
– kursowania busów na terenie Gminy (prośba o wykaz osób chętnych),
– informacji  na  temat  możliwości  wystąpienia  Gminy  ze  Stowarzyszenia  Dom 

Europy i Związku Gmin Lubelszczyzny,
– realizacji przenoszenia bibliotek w Cześnikach i Horyszowie Polskim,
– funkcjonowania od 1 stycznia 2008 r. w Kornelówce niepublicznego przedszkola 

a  od września  publicznej  szkoły podstawowej  (potrzeba zastanowienia  się  nad 
utworzeniem przedszkoli we wszystkich szkołach),  

Ponadto  Pan  Sekretarz  podziękował  za  przyjęcie  dotacji  dla  Gospodarstwa 
Pomocniczego.
Następnie Pan Wójt przedstawił komunikaty dotyczące:
– zakazu  używania  wyrobów  pirotechnicznych  przez  osoby  poniżej  18-go  roku 

życia,
– ognisk występowania ptasiej grypy,
– terminu wymiany dowodów osobistych,
– terminów składania wniosków o zwrot akcyzy za paliwo rolnicze,
– dotacji za dokształcanie młodocianych.
Pan  Eugeniusz  Grela  w  imieniu  sołtysów  podziękował  za  współpracę  Wójtowi, 
Sekretarzowi i Radzie Gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  poinformował  o  złożonych  przez  Panią  Jolantę 
Hryciuk oświadczeniach lustracyjnych.
Następnie  Przewodniczący  odczytał  ponownie  wniosek  w  sprawie  wynajmu 
mieszkania w Szkole w Stanisławce.
Pan Wójt stwierdził, że Gmina powinna mieć lokum rezerwowe, np. w razie pożaru. 
Dlatego raczej nie powinno się wynająć tego lokalu na 5 lat.
Pan  Sekretarz  dodał,  że  to  podanie  złożył  kierowca  PKS,  który  jeździ  ostatnim 
kursem do Żukowa. Ten Pan chciałby nocować w budynku Szkoły w Stanisławce.
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by zaprosić tego Pana na następną sesję 
Rady Gminy.
Następnie Przewodniczący poinformował, że nie ma możliwości prawnych wypłaty 
diety Przewodniczącemu Rady Osiedla Panu Markowi Biłantowi.
Pan Janusz Brzozowski zaproponował, by raz w roku wypłacić temu Panu nagrodę za 
działalność społeczną w wysokości tych dwóch diet sołtysów.
Państwo Radni opowiedzieli  się za tym rozwiązaniem jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu obrad.
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Ad.8
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XVII/93/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  grudnia  2007  roku 
w sprawie uruchomienia procedury utworzenia wspólnie z innymi podmiotami 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  chodzi  o  program  Leader.  Strategia  LGD  będzie 
kosztowała ok. 8.500,-zł.
Wyżej  wymieniona  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.

2) Uchwała  Nr  XVII/94/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  grudnia  2007  roku 
w  sprawie  zmiany  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 
problemów alkoholowych.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  chodzi  o  paliwo  dla  Policji  –  1.500,-zł  z  imprez 
sportowych oraz ze szkoleń.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała  Nr  XVII/95/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  grudnia  2007  roku 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmian  w  planie  miejscowym 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno.
Pan  Wójt  przedstawił  proponowane zmiany w planie  (z  wyjątkiem zmiany 
działek Pana Gila – w związku z brakiem deklaracji  w sprawie poniesienia 
kosztów tych zmian).
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

4) Uchwała  Nr  XVII/96/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  grudnia  2007  roku 
w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XV/83/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  15 
listopada 2007 roku w sprawie określenia górnych stawek opłat za odbieranie 
odpadów komunalnych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Sitno.
Pan Wójt wyjaśnił, że koszt wywożenia śmieci przez PGK wynosi 69,02 zł/m³. 
Daje to roczną kwotę w wys. 220.000,-zł
Pan  Sekretarz  dodał,  że  kwota  dotacji  gminnej  wynosi  20,-zł/m³.  Resztę  – 
49,02 zł muszą zapłacić mieszkańcy. Wychodzi 2,52 zł za 1 osobę.
Tylko trzeba ustalić ile od posesji ma pobierać G.P.. W 2007 roku wywieziono 
3.199 m³ śmieci. Daje to 0,622 m³/osobę rocznie.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał o koszty wywozu nieczystości płynnych 
przez Gospodarstwo – miało to kosztować 80,-zł za beczkę (6.700 litrów).
Pan  Sekretarz  potwierdził  ww.  opłatę  i  dodał,  że  za  ścieki  przywiezione 
własnym transportem opłata wynosi 6,50 zł/m³.
Pan Marek Szajnoga zapytał ile jest podpisanych umów na śmieci.
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Pan Andrzej Kiciński wyjaśnił, że zostało jeszcze do podpisania ok. 80 umów. 
Te umowy będą podpisane w styczniu 2008 r.
Pan Janusz Brzozowski zapytał czy ta stawka 14,-zł/m³ jest brutto.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że tak.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
ww. Uchwały.
Uchwała  ta  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy  14  głosach  za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

5) Uchwała  Nr  XVII/97/07  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  28  grudnia  2007  roku 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Sitno.
Uchwała ta została przyjęta w punkcie 4 porządku obrad.

Następnie Pan Wójt poruszył sprawę rezerwy budżetowej na 2008 rok, która jest za 
duża o 25.000,-zł. Jest propozycja przekazania z tej kwoty 10.000,-zł na przyczepę 
dla Gospodarstwa Pomocniczego i 15.000,-zł na kanalizację w Jarosławcu.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że przyczepę powinno zakupić Gospodarstwo, tak 
żeby można było odliczyć VAT.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  będzie  zarezerwowana  kwota  w  dziale  Gospodarka 
Komunalna. Wystawi się zlecenie od Gminy i Gospodarstwo kupi tą przyczepę.
Pan Janusz Brzozowski zapytał dlaczego nie odliczono podatku VAT od ciągnika.
Pan Sekretarz wyjaśnił,  że były z tym trudności gdyż był to ciągnik z zagranicy, 
dodatkowo zakupiony z pożyczki  z  WFOŚiGW. Przyczepa będzie zakupiona tak, 
żeby  spróbować  ten  VAT  odliczyć.  Jednak  będą  trudności,  żeby  zakupić  starą 
przyczepę. Może lepiej byłoby zakupić nową przyczepę za ok. 20.000,-zł.
Pan  Janusz  Brzozowski  stwierdził,  że  Gminie  się  nie  opłaca  kupować  starych 
maszyn.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zaproponował,  by  przy  zakupie  nowej  przyczepy  kupić 
przyczepę z HDS.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  przyjęcie  na  razie  propozycji 
rozwiązania a po nowym roku wróci się do tego tematu.
Następnie Pani Skarbnik rozdała Radnym zał. Nr 2 do uchwały budżetowej.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za zmniejszeniem rezerwy budżetowej 
o kwotę 25.000,-zł.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.

Ad. 9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XVI/2007 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
protokołem i czy są do niego uwagi.
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Pan Andrzej  Juszczak zwrócił  uwagę,  że  w punkcie  dotyczącym głosowania  nad 
zwiększeniem rezerwy budżetowej za zwiększeniem rezerwy głosowało 8 Radnych, 
przeciw – 4, 3 wstrzymało się od głosu – a w protokole jest zapisane, że za głosowało 
8 Radnych, przeciw – 5, wstrzymało się od głosu 2.
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że w momencie głosowania tej zmiany było 
spore zamieszanie na sali i głosowanie powtarzano kilka razy. Jeżeli jest taka uwag to 
poprawi się ten zapis w Protokole.
Następnie Przewodniczący zapytał czy są inne uwagi do Protokołu.
Państwo Radni nie wnosili innych uwag i przyjęli Protokół w głosowaniu jawnym 
przy 13 głosach za, 0 przeciw i 2 głosach wstrzymujących.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.
      
Protokołował:
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf
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